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VI KADENCJA

Interpelacja/zapytanie zapytanie

Numer 27/19

Z dnia 2019-03-04

Czego dotyczy
w sprawie liczby nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez samorząd wojewódzki

Udzielono odpowiedzi tak

w sprawie liczby nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez samorząd wojewódzki

Pliki do pobrania:

treść odpowiedzi 
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